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W  posiedzeniu udział wzięli:

1. Kłębek Krzysztof -  przewodniczący

2. Getka Janusz -  członek

3. Pasoń M a r e k - c z ł o n e k

4. Sowińska Elżbieta - członek

W  posiedzeniu komicji uczestniczyła Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Krzysztof Kłębek , pow ita ł zebranych i 

poinform ow ał, że te m a te m  posiedzenia komisji jest.

1. Ocena realizacji budżetu Gm iny za 2012 rok.

Informację na te m a t  wykonania  budżetu Gminy za 2012  rok przedstawiła p. Agnieszka 

Adam Skarbnik Gminy

Ad. 1 Dochody budżetu Gm iny na plan 24 702  0 21 ,69  zostały wykonane w  wysokości 

23 940  788, 22 zł co stanowi 96 ,9%  założonego planu.

Dochody bieżące zostały zrealizowane w  kwocie 21 396  331, 29 zł co stanowi 98,9  % 

planu rocznego wynoszącego 21 634  6 15 ,99  zł. Dochody były realizowane za 

pośrednictwem  U rzędów  Skarbowych, M inisterstwa Finansów, resortowych  

dysponentowi budżetu państwa i innych jednostek organizacyjnych iraz przez Urząd  

Gminy.

Dochody m a ją tkow e  zostały zrealizowane w  kwocie 2 544  4 5 6 ,9 3  zł co stanowi 82,9  % 

planu rocznego wynoszącego 3 067  4 0 5 ,7 0  zł.

Dział rolnictwo i łow iec tw o  -  ogółem  p lanow ane dochody wykonano w  wysokości

1 063 237 ,31  zł, co stanowi 99 ,5%  planowanych w p ływ ów .

Pan Krzysztof Kłębek zapytał, czy wszyscy mieszkańcy którym podłączono wodociąg 

dokonali zapłaty za wykonane przyłącze.

Pani Skarbnik odpow iedzia ł tak  ponieważ przy realizacji tej inwestycji została przyjęta  

taka zasada, że w ykonaw ca w ykonyw ał przyłącze po okazaniu d o kum enty  wpłaty.

Dział transport i łączność ogółem  dochody zrealizowano w  100%  założonego planu tj. 

355 0 00 ,00  zł.

Z posiedzenia komisji rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka odbytego w  dniu 17 maja 2013r.

Do działu tego członkowie komisji nie zgłaszali uwag.



Dział Gospodarka mieszkaniowa - dochody zostały zrealizowane w  wysokości 51 308 ,48  zł tj. 

51% założonego planu.

Pan Krzysztof Kłębek zapytał co by przyczyną niewykonania planu.

Pani Skarbnik odpow iedzia ła , że zaplanowana była sprzedaż 2 działek. Z uwagi na brak 

zainteresowania kupnem  żadna z działek nie została sprzedana co nie znaczy , że sprzedaż 

nie zostanie w znow iona.

Dział Administracja publiczna -  ogółem  dochody zrealizowano na poziomie 101,9%  planu tj. 

w  wysokości 93 3 7 7 ,3 1 2  zł.

Do działu tego członkowie komisji nie wnosili uwag.

Dział -  Urzędy naczelnych organów  władzy państw owej, kontroli i ochrony prawa oraz 

sądownictwa. -  Dochody zrealizowani w  100% tj. w  wysokości 1 3 99 ,94  zł.

Do działu członkowie komisji nie wnosili uwag.

Dział - Dochody od osób prawnych, osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających  

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem .

Dział Dochody od osób prawnych, osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 

osobowości praw nej oraz wydatki związane z ich poborem . Dochody tego działu zostały 

zrealizowane na poziomie 97,3%  tj. 6 795  588 ,25  zł.

Pan Krzysztof Kłębek zapytał czy z urzędu zostały wystosowane pisma do dłużników o 

uregulowanie należności.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wszyscy otrzymali stosowane upomienia. Na podm ioty  które nie 

dokonały w pła ty  zostały wystaw ione  tytu ły  wykonawcze złożone do Urzędu Skarbowego w  

Wołom inie .

Pan Getka Janusz nawiązał do podatku od nieruchomości od osób fizycznych i stwierdził, że 

podatek od stałych mieszkańców opłacany jest prawie w  100% natomiast w  podatku od 

działek letniskowych występują zaległości w  kwocie ponad 114 tyś. zł również duże 

zaległości występują w  podatku od nieruchomości od osób prawnych. Za pieniądze te  

można by wykonać spory odcinek dobrej drogi. Pan Krzysztof Kłębek zapytał jaka była 

ogólna suma podatku od nieruchomości w  okresie sprawozdawczym. Bo jeżeli 

niezapłacony podatek stanowi 3 % w  stosunku do rocznego to  jest to  niewielka kwota a 

jeżeli 43% to  już jest różnica.

Dział różne rozliczenia. W  dziale tym  u jm owana jest subwencja ogólna przekazywana z 

budżetu państwa i stanowi ona 40,5%  zrealizowanych dochodów  gminy ogółem.

Do działu tego nie było uwag.



Dział Oświata i w ychow anie . W  dziale tym  dochody zrealizowani w  wysokości 1 766  154,39  zł 

co stanowi 85 ,9%  założonego planu.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział Pomoc społeczna -  dochody ogółem zostały zrealizowane w  99 ,7%  t. 2 720  904 ,96  zł i 

stanowią głównie dotacje  przekazywane z budżetu W o jew o d y  M azowieckiego na realizacje 

zadań zleconych.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział - Pozostałe zadania w  zakresie polityki społecznej.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział Edukacyjna Opieka W ychow aw cza. Dochody w  tym  dziale zostały zrealizowane w  

wysokości 44  7 4 6 ,6 0  z ł t j .  95 ,8%  założonego planu.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział Gospodarka Komunalna i ochrona Środowiska- dochody zostały zrealizowane w  

wysokości 729  8 12 ,25  z ł t j .  97,5%.

Pani Elżbieta Sowińska zapytała ilu było stałych odbiorców wody w  2011 r. a ilu w  roku 

2012. Pani Skarbnik odpow iedziała , że informacje przygotuje na następne spotkanie.

Dział Kultura i Ochrona dziedzictwa Narodowego.

Pytań nie zgłaszano.-

Wydatki

W ykonanie w y d a tkó w  w  2012  roku na plan 25 307 5 72 ,05  zł wykonano 23 581 098 ,37  zł co 

stanowiło 93,2  % założonego planu. W ydatki bieżące zostały zrealizowane w  wysokości

19 609 873, 82 zł co stanowi 95 ,6  % planu wynoszącego 20 507  018 ,99  zł. Wydatki 

m ajątkow e na plan 4  800  5 53 ,06  zł wykonano w  wysokości 3 9 71  224 ,55  zł co stanowi 82,7  

%.

Dział Rolnictwo i łow iec tw o. W ydatk i w  dziale zrealizowano w  wysokości 107 825 ,56  zł co 

stanowi 42 ,7%  planu. Pani Elżbieta Sowińska zapytała, czy do zakupionej nowo  

wybudowanej sieci (wybudowanej przez Mac Donald's) będzie się można podłączyć.

Pani Skarbnik powiedziała, że udzieli odpowiedzi na następnym posiedzeniu komisji.

Dział Przetwórstwo przem ysłowe -  nie zgłoszono pytań.

Dział Transport i Łączność -



p. Krzysztof Kłębek nawiązując w ydatków  inwestycyjnych przy drogach powiatowych  

zapytał jaki odcinek chodnika został wybudowany przy drodze pow iatow ej w  Zaścieniach.

Pani Skarbnik poin form ow ała , że udzieli odpowiedzi na następnym posiedzeniu komisji.

Pani Elżbieta Sowińska -  powiedziała, że w  ubiegłym roku na drogi w  Karpinie był zakupiony  

destrukt i kruszywo ,a w  materia łach wykazany jest tylko destrukt.

Pani Skarbnik powiedziała, że na następnej komisji udzieli stosownych wyjaśnień.

Dział Gospodarka mieszkaniowa -  na gospodarowanie m ien iem  kom unalnym Gminy  

zaplanowane były wydatki w  kwocie 312  190 ,00  zł z czego zrealizowanych zostało na sumę  

247 3 86 ,40  zł co stanowi 79,2%.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział -  Działalność usługowa nie zgłaszano uwag.

Dział Informatyka w ydatki zrealizowano w  wysokości 36  145 ,76  zł co stanowi 74,7%  planu. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag.

Dział Administracja publiczna .

Zrealizowane wydatki ogółem  w  dziale wynosiły 2 575  217 ,25  zł co stanowi 96,%  planu.

Do działu tego nie było pytań.

Dział Urzędy naczelnych organów  władzy państw owej, kontroli i ochrony prawa oraz 

sądownictwa.

Wydatki zrealizowano w  wysokości 100%  na sumę 1 399 ,94  zł.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział -  Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa wydatki ogółem na plan 

918  532 ,00  zł wykonano 826  5 16 ,56  zł co stanowi 90 ,0%  planu.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział obsługa długu publicznego wydatki w ykonano na poziomie 99 ,1%  wydatkow ano  

380  597 ,52  zł. Poniesione wydatki to  spłata odsetek od kredytów  i pożyczek.

Do Działu nie zgłaszano uwag.

Dział różne rozliczenia - Zap lanow ane w  budżecie środki na rezerw ę ogólna w  wysokości 

80  0 00 ,00  zł zostały rozdysponowane i przeznaczone na usuwanie skutków klęśk 

żywiołowych.



Do działu nie zgłaszano uwag.

Dział Oświata i w ychow anie . W  ramach działu f inansowane są wydatki z zakresu oświaty. 

Wydatki na plan 11 9 04  5 4 2 ,0 0  zł wykonano 11 670  8 09 2 ,95  zł co stanowi 98%  założonego  

planu.

Pan Krzysztof Kłębek stwierdził, że najwięcej środków w ydatkow ane było na szkołę 

podstawowa w  Dąbrówce z czego to  wynika.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to  uzależnione od liczby uczniów i od zaplanowanych i 

wykonanych re m o n tó w  w  szkołach.

Dział Ochrona zdrowia. Ogółem wydatki na plan 144  8 33 ,00  zł zrealizowano w  wysokości 

137 326 ,55  zł co stanowi 9 4 ,8  %.

Do działu nie zgłaszano uwag.

Dział pomoc społeczna W  dziale tym  realizowane są g łównie zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej. W ydatk i na plan 2729  140 ,00  zł wykonano 2 7 20  9 04 ,96  zł co 

stanowi 99,7  %.

Dział pozostałe zadania w  zakresie polityki społecznej. W y d atkow an o  środki w  wysokości

80 998 ,80  zł co stanowi 99 ,9  %.

Pan Krzysztof Kłębek poinform ował, że na terenie innych gmin w  ramach programu 

operacyjnych współfinansowanych ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 

prowadzone są szkolenia dla osób m ałooperatywnych na których można zdobyć prawo  

jazdy, uprawnienia na wózki w id łow e i inne. Natomiast w  naszej gminie takie szkolenia 

prowadzi się dla osób bezrobotnych.

Pani Skarbnik odpow iedzia ła , że jest to  uzależnione w  jaki projekt wchodzi gmina. W  

ubiegłych latach na teren ie  naszej gminy było również prow adzone szkolenie na prawo jazdy.

Dział Edukacyjna opieka w ychowawcza. Plan na wydatki wynosił 67 164 ,00  zł z tego  

zrealizowano 63 8 8 7 ,0 0  zł co stanowi 95 ,1%  planu

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Dział Gospodarka kom unalna i ochrona środowiska W ydatk i ogółem zrealizowano w  

wysokości 2 130 3 4 5 ,9 6  zł co stanowi 7 6 /7 %  planu.

Pan Krzysztof Kłębek odniósł się do rozdziału oczyszczanie miast i wsi a głównie do zbierania  

śmieci przy drogach Sokołówek -  Kuligów, Józefów -  G uzowatka, Ślężany -  Kowalicha na co 

w ydatkow ano 4 0  313 ,25  zł i zapytał dlaczego przy jednych drogach powiatow ych się sprząta 

a przy innych nie. Za sprzątanie przy drogach powiatowych powinien zapłacić powiat a nie 

gmina.



Pani Sowińska Elżbieta nawiązała do rozdziału zakłady Gospodarki Komunalnej i 

powiedział, że bardzo często wym ieniane są noże przy przepom powni w  Karpinie i 

zapytała czy nie tańszym rozwiązaniem będzie założenie kosza przy tej przepompowni, p. 

Sowińska zapytała czy w  okresie sprawozdawczym zwiększyła się liczba odbiorców wody  

stosunku do roku 2011.

Dział Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego na realizację zadań z zakresu kultury  

wydatki na plan 661  4 5 9 ,0 6  zł w ydatkow ano  649  8 04 ,58  zł co stanowi 98,2%.

Do tego działu członkowie komisji nie wnosili uwag.

Dział Kultura fizyczna i sport. -  ogółem plan zrealizowano 98,9%  tj. i w ydatkow ano

184 8 55 ,96  zł.

Do działu tego nie zgłaszano uwag.

Pan Radosław Korzeniewski odnosząc się do zadanych pytań związanych z zakładem  

kom unalnym po in form ow ał, że można zam ontow ać osadnik przy przepom pow ni w  

Karpinie. Koszt ok. 30  0 0 0 ,0 0  zł . W  pierwszej kolejności trzeba wykonać projekt na to  

zadanie. Odnośnie podłączenia nowych odbiorców do sieci w odociągowej w  Małopolu  

zakupionej od M ac  Donald ,s p. Korzeniewski powiedział, że nie będzie przeszkód aby się 

podłączyć do te j sieci. Liczba odbiorców w ody  nie uległa zwiększeniu.

Następnie wyjaśnień udzieliła p. Skarbnik : 114  tys. zł zaległości w  podatku od

nieruchomości stanowi 8 ,8 % do wszystkich w p ła t  z tego tytułu, (kuligów -  działki 

rekreacyjne w ym ia r  353  tyś. zł w p ła ty  343  zł.)

W Karpinie zakupione zostało kruszywo na kwotę 6 tyś. zł. Długość 

wybudowanego chodnika w Zaścieniach to 180 mb. Odnośnie sprzątania 

przy drogach powiatowych p. W ójt powiedział, że takie sprzątanie 

okazjonalnie przeprowadza się przy wszystkich drogach. A sprzątanie przy 

drogach dojazdowych do terenów rekreacyjnych po każdym wekendzie 

ponieważ są bardzo zaśmiecone.


